

Китай-поставщик вудпулп и полиэстер Спунлаце нонвовен ткань Откат

Сведения о продукте

Бренди.	Иктек
Материал.	45% полиэстер 55% вудпулп
Размер	25 см * 37 или как ваш запрос.
Вес.	56гсм в целом.
Цвет	Белый
Упаковка.	500 ПК/катушка, 4роллс каждую коробку.
МОК	200роллс
Порт.	Пирт Шанхая.

Поведение.

1. помощь в очистке рабочего места
2. Этот вопрос легко использовать для обработки со слезоточивым типом.
3. Проектирование большого рулона бумаги.
4. структура содержания волокон едва ли является низкой пылью, низкой добычей, ионизирующей, отбросаной.
5. материал является мягким, гладким, абразивная стойкость не зависит от поверхности продуктов после очистки.
6. быстрое и эффективное поглощение жира и воды.
7. сильная вытягивание и резка-это нелегкая пушка и экономика с высокой эффективностью.

Приложение.

1. автомобили/автомобили/колеса/поверхностные полировки, живопись, уборка, Чистка, стирка.
2. Белая Чистка комнатной камеры. Химическая лаборатория.
3. Электронная промышленность, точные инструменты. Производство полупроводников.
4. принтер. Нефтяная станция автомобильного машиностроения и т. д.

Code	Color	Type	Style	Size	Packing
9690-63	white	plain	Perforated roll	25cm*37cm	500pcs/roll, 4rolls/carton
9690-65	white	embossed		25cm*37cm	500pcs/roll, 4rolls/carton
9690-30	blue	plain		25cm*37cm	500pcs/roll, 4rolls/carton
9690-32	blue	embossed		25cm*37cm	500pcs/roll, 4rolls/carton
9690-13	green	plain		25cm*37cm	500pcs/roll, 4rolls/carton
9690-15	green	embossed		25cm*37cm	500pcs/roll, 4rolls/carton

Китайский поставщик вудпулл и полиэстер, спунлаце нонвовен Дворник







YICHEN

DIGITAL PRODUCTS FACTORY



Our Team



Factory





Trade Assurance

**TRADE WITH CONFIDENCE,
CREDIBLE AND RELIABLE**

Your payment is protected 100% of the Trade Assurance Order Amount if the product quality is not to your satisfaction or if the order is not shipped on time.





About customer service

If your inquiry didn't be replied in time, maybe because of large amount of consulting, please wait patiently, or maybe system problems, your inquiry was lost etc. If the time is too long, Please contact other lights on customer service, or login back Wangwang, then consult, please forgive any inconvenient by this.



About after-sale

In the process of selling, if clients find quality problems in products, clients can note us, we'll take great care in performing this matter, the cost paid by us; if we find serious quality problems and can't be remedy, clients have right to return quality problems products to us, we must return the cost of the products.



About shipping

Sample lead time: 1-3 days; Mass order production: 7-12 days or negotiated . (By air or by sea depends on clients' choice)



Tel: 86-512-50313419
Mob: 86-15895659543
Fax: 86-512-57336236
Email: yc@yichenwipe.cn

[Contact Us](#)

[Go to the home](#)

WELCOME TO VISIT OUR FACTORY!